
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kære Medlem af Finansudvalget 

 

 

Danmarks Idræts-Forbund (DIF), Danske Gymnastik- & Idrætsforeninger (DGI) og Dansk 

Firmaidræts Forbund (DFF) har med interesse læst svarene til spørgsmål 1 – 9 (Aktstykke nr. 59 - 

§ 7) af 1. marts 2012.  

 

Vi finder, at svarene ikke helt korresponderer med de tidligere vedtagelser, som en bred kreds af 

Folketingets partier står bag. Det gælder især svaret på spørgsmål 8.  

 

Det fremgår af bemærkningerne til lovgivningen om den delvise liberalisering af spillemarkedet, at 

overskudsmodtagerne ville modtage 1.735 mio. kr., hvis den nye lovgivning var trådt i kraft pr. 1. 

januar 2011. Det gjorde den som bekendt ikke, hvorfor Finanslovsforslaget for 2012 indeholdt en 

kompensation til overskudsmodtagerne på 172 mio. kr. Denne kompensation er sidenhen 

reduceret med henvisning til et større overskud i Danske Spil A/S end forudset.  Vi anerkender 

denne tilpasning. Men tilsyneladende reduceres kompensationen nu yderligere med 10 mio. kr., 

og det er efter vores opfattelse ikke i overensstemmelse med de hidtidige udmeldinger.  

 

Vi håber, at I på mødet i morgen vil rejse problemstillingen, da denne reduktion rammer 

idrættens organisationer over en bred kam.  

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

Niels Nygaard,                             Søren Møller,                              Peder Bisgaard     

 

     

 

Formand, DIF     Formand, DGI           Formand, DFF   

 

 

 

Den 13. marts 2012 

 

Folketingets Finansudvalg 

Christiansborg 

1240 København K 
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